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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 23.5.2024 

kl. 17.00 – 19.00 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Vakant (forældrerepræsentant er udtrådt) (på valg 2024) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Vakant (forældrerepræsentant er udtrådt) (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina Heuckendorff, forældrerepræsentant (på valg 2024) – genopstiller ikke! 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) 

Knud Isaksen, lokal repræsentant (menighedsrådet)  

Sally Blom Wilkinson, konst. skoleleder (p.t. delvist sygemeldt)  

Kim Christiansen, ny konst. skoleleder pr. 1.3.24 

Martin Grün – referent på SB-møderne 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Annemette Nielsen, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Vakant, forældrerepræsentant, suppleant 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2023/2024)  

C- og L-afd.: Formand: Cecilie Due Majholt (LU-C) og næstformand Valdemar Thomsen (CU-D) 
 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Lene Mikkelsen og Nicole S. Dahl 

 
V-afd.: Formand: Marcus-Emil Jessen (VJ-B) og næstformand: Nicolas O.B.M Pedersen ((VJ-D) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Charlotte Sørensen og Lene Klingenberg 
 
Moltrup: Formand: Marcus Jespersen og næstformand: Hannibal Benkjær 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møde: 13.3.24  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra: Mikael Winther 

Fraværende: Sally Blom Wilkinson, Martin Grün 
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Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Børn og ungechef Line Dudal Lauridsen 
og afdelingsleder Lars Wandy Andersen 
kommer og får en dialog med 

skolebestyrelsen om de økonomiske 
konsekvenser af Louiseskole-sagen 
 

Line meddeler at hun gerne vil i dialog med 
skolebestyrelsen om hele forløbet. 
 
Lars er med for at fortælle om de økonomiske konsekvenser 
”Louiseskolesagen” har haft. Den tidligere skoleleders svig 
udgør ca. 80.000 kr. Af dette er en del blevet tilbagebetalt. 
 
Der bliver spurgt til hvorfor Louiseskolens underskud har 
fået den størrelse den har. Lars svarer, at årsagen dertil bl.a. 
skal findes i lejen og renoveringen af ”metalbygningen”, 
ombygning af skolelederens kontor, lederudviklingsprojekt 
og ukritisk blik på forbrug. 
 
Kim Christiansen går i dialog med skolechefen om 
metalbygningen. 
 
Der er fra medarbejdernes side bekymring over om skolens 
økonomiske tildeling er stor nok. 
 
Merudgifter i forbindelse med ekstra ledelse undersøges af 
forvaltningen. 
 
Der bliver spurgt ind til indsatser for elever i skolevægring. 
Skolechefen meddeler at det bliver et fælleskommunalt 
indsatsområde i kommende skoleår. 
 
 

 

2. Budget – skal godkendes 

 
Kim Christiansen gennemgår budgetterne og bestyrelsen 
godkender dem. 

 

3. Næste skoleår 

• Elevtal 
• Fokusområde fra ledelsen 
• Ledelse – hvem/hvor? 

 

Bestyrelsen godkender ansøgning om reduceret skoledag. 

Der søges om samme dagslængde som i indeværende 

skoleår. 

Der er p.t. 240 elever på Louiseskolen. Det samme som 

sidste år på samme tid. 

I perioden siden seneste afholdte møde har afd.leder Rune 

Robert Friis og Lene Hecky opsagt deres stilling. Nicole 

Schneider Dahl og Jesper Petersen er nye konstituerede 

afdelingsledere. 

 

4. Borgmesterbesøg Lene Mølgaard fortæller om borgmesterbesøget. 

Implicerede parter er enige om at det var et godt besøg.  

5. Ny folkeskolelov – mere indflydelse til 
bestyrelsen. 
 

Punktet udgår da vi endnu ikke kender omfanget deraf. 
 

6. Mødestruktur i bestyrelsen 

 

Fremtidige møder afholdes i tidsrummet 17:30 – 20:00 
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Der aftales 8 årlige møder med afholdelse torsdage. Der vil 

være specifikke elevrådsrelevante punkter på dagsorden to 

gange årligt. 

På en af de første SB-møder vil den nye bestyrelse køre 

rundt og besigtige matriklerne. 

7. Fællesrådsmøde 

 

Lene Mølgaard fortæller om det netop afholdte 

fællesrådsmøde. Herunder bl.a. det nye fag 

”teknologiforståelse” og det nye fælleskommunale 

indsatsområde vedr. skolevægring. 

 

8. Evt. Lene Mølgaard har indkaldt de nye SB-medlemmer til et 

orienterende møde omhandlende den rolle man har, når 

man sidder i en skolebestyrelse. 
 

 

Referent: Kim Christiansen 
 

  
 
Til næste gang:  Kim Christiansen laver et oplæg i forhold til fordeling af lærere og pædagoger i 

klasserne. 
 
  


